
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 921
Lægemiddelstyrelsen har oplyst til Medicinsk Tidsskrift, at ’formålet med revurderinger
af lægemidlers tilskudsstatus ikke er at opnå en samlet økonomisk besparelse’ – hvor-
dan mener ministeren, at det harmonerer med en aktindsigt som viser, at styrelsen har
skrevet til Sundhedsministeriet, at det er ’nævnets forhåbning, at høringen vil resultere
i prisfald’, og at det er forventeligt, at skift i patienternes insulin vil ’resultere i en årlig
besparelse på ca. 75 millioner kroner’. Kan ministeren bekræfte, at formålet med revurde-
ringen er at opnå et prisfald og en økonomisk besparelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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